

LEASE OF CHANNELS

LOCATION DE VOIES

**Item
F9 CHANNELS FOR TELEVISION
TRANSMISSION**

**Article
F9 VOIES TÉLÉPHONIQUES DE TÉLÉVISION**

As provided for in General Tariff Item No. 4610.3 channels may be furnished for continuous use. The monthly rentals and/or service charges as specified in the following paragraphs apply.

Conformément à l'article 4610.3 du Tarif général, les voies peuvent être fournies pour usage continu. Elles sont assujetties aux tarifs et frais suivant.

(a) Kitchener-Waterloo, Ontario - For coaxial cable between 54 Queen St. North and 49 Queen St. North, both in Kitchener. The initial contract period is for 3 years. Should the lessee cancel the contract prior to the expiration of this initial period a monthly charge of \$13.50 applies for each month of the unexpired portion of the initial contract period.

(a) Kitchener-Waterloo (Ontario) - Câble coaxial installé entre le 49 et le 54, Queen St. North, à Kitchener. La période contractuelle initiale est de 3 ans. Si le locataire annule prématurément le contrat, des frais de \$13.50 visent chaque mois restant.

(b) This arrangement provides a unidirectional broadcast quality local video service and two associated audio services subject to the availability of suitable facilities.

(b) Fourniture d'une voie vidéo locale unidirectionnelle de qualité télévision et de deux voies audio associées, sous réserve de la disponibilité des installations appropriées.

- (1) Basic service
- (2) Each 400 metres of basic service
- (3) Monthly rate discounts for contracted terms for (1) and (2) above

- (1) Service de base
- (2) Chaque section de 400 mètres - service de base
- (3) Réductions sur le tarif mensuel accordées pendant la durée du contrat en ce qui a trait aux éléments mentionnés aux alinéas (1) et (2) ci-dessus

(c) This arrangement provides for a mono audio and video switch port located in the Company's Central Office for the termination of one video and up to two audio channels.

C (c) Monopoint de commutation vidéo et basse fréquence situé au central de la Compagnie, pour l'aboutissement d'une voie vidéo et d'au plus deux voies basse fréquence.

(d) This arrangement provides a video and associated audio network facility between Hamilton Hunter and Stoney Creek Central Offices and the Toronto Television Operating Centre (TOC) including associated local video loops. A ten year minimum contract period applies with 50% termination liability.

C (d) Installations de réseau vidéo et installations audio associées entre, d'une part, le central Hunter et Hamilton et le central de Stoney Creek et, d'autre part, le Centre de relais des émissions de télévision (CRET) de Toronto (lignes locales vidéo associées comprises). La période initiale minimum est de 10 ans, et les frais de résiliation sont de 50%.

- (1) Facilities
- (2) Maintenance

- (1) Installations
- (2) Maintenance

	Monthly Rate / Tarif mensuel	Service Charge / Frais de service
F9(a)	\$ 115.00	-
F9(b)(1).....	1,000.00	\$ 500.00
F9(b)(2).....	30.00	-
F9(c)	448.80	575.00
F9(d)(1).....	12,977.00	-
F9(d)(2).....	1,180.00	-

	Discounts / Réductions									
	1 yr/1 an	2 yrs/2 ans	3 yrs/3 ans	4 yrs/4 ans	5 yrs/5 ans	6 yrs/6 ans	7 yrs/7 ans	8 yrs/8 ans	9 yrs/9 ans	10 yrs/10 ans
F9(b)(3).....	3%	7%	10%	14%	18%	21%	25%	28%	31%	35%



LEASE OF CHANNELS

Item

**F9 CHANNELS FOR TELEVISION
TRANSMISSION - continued**

As provided for in General Tariff Item No. 4610.3 channels may be furnished for continuous use. The monthly rentals and/or service charges as specified in the following paragraphs apply. - continued

(e) This provides video-audio facilities between Nipigon and Thunder Bay, Ontario.

(f) This provides video-audio facilities between 76 Adelaide N. and television station CFTO, Toronto, Ontario.

LOCATION DE VOIES

Article

**F9 VOIES TÉLÉPHONIQUES DE TÉLÉVISION -
suite**

Conformément à l'article 4610.3 du Tarif général, les voies peuvent être fournies pour usage continu. Elles sont assujetties aux tarifs et frais suivant. - suite

(e) Équipements vidéo-basse fréquence installés entre Nipigon et Thunder Bay (Ontario).

(f) Équipements vidéo-basse fréquence installés à Toronto, Ontario, entre le 76, Adelaide N, et la station de télévision CFTO.

	Monthly Rate / Tarif mensuel	Service Charge / Frais de service
F9(e)	\$ 2,600.00	-
F9(f)	3,600.00	-

LEASE OF CHANNELS

Item

F9 CHANNELS FOR TELEVISION TRANSMISSION - continued

As provided for in General Tariff Item No. 4610.3 channels may be furnished for continuous use. The monthly rentals and/or service charges as specified in the following paragraphs apply. - continued

(g) This arrangement provides two, one-way video and audio channels for Norwont Ltd. between Huronian and Atikokan, Ontario. A 15-year initial service period applies.

(h) This arrangement provides a part time uni-directional video and associated audio facility between the Sudbury Central Office and the Ottawa TOC for 5 days each week 30 minutes each day. It is provided under the terms and conditions of a 1 year contract.

- (1) Facilities
- (2) Maintenance

LOCATION DE VOIES

Article

F9 VOIES TÉLÉPHONIQUES DE TÉLÉVISION - suite

Conformément à l'article 4610.3 du Tarif général, les voies peuvent être fournies pour usage continu. Elles sont assujetties aux tarifs et frais suivant. - suite

(g) Cet arrangement fournit deux canaux vidéo et audio unidirectionnels pour Norwont Ltd. entre Huronian et Atikokan, Ontario. La période initiale minimum est de 15 ans.

(h) Installation vidéo et audio unidirectionnelle exploités à temps partiel entre le central de Sudbury et le Centre de relais des émissions de télévision d'Ottawa pour cinq jours par semaine, 30 minutes par jour. Le montage est fournie conformément aux dispositions d'un contrat d'un an.

- (1) Installations
- (2) Maintenance

	Monthly Rate / Tarif mensuel	Service Charge / Frais de service
F9(g).....	\$ 2,300.00	-
F9(h)(1).....	3,570.00	-
F9(h)(2).....	930.00	-



LEASE OF CHANNELS

Item

F9 CHANNELS FOR TELEVISION TRANSMISSION - continued

As provided for in General Tariff Item No. 4610.3 channels may be furnished for continuous use. The monthly rentals and/or service charges as specified in the following paragraphs apply. - continued

(i) This arrangement provides two 2-way video facilities between the Toronto Sky Dome and 76 Adelaide. A 10-year minimum contract applies with termination charges as specified in Article 21 of General Tariff Item No. 10.

(1) Facilities

(2) Maintenance

(j) This custom-designed arrangement provides for a video/audio switch which allows video loops to be linked with IX video facilities. It is provided under the terms and conditions of a 5 year contract with termination charges as specified in Article 21 of General Tariff Item No. 10.

LOCATION DE VOIES

Article

F9 VOIES TÉLÉPHONIQUES DE TÉLÉVISION - suite

Conformément à l'article 4610.3 du Tarif général, les voies peuvent être fournies pour usage continu. Elles sont assujetties aux tarifs et frais suivant. - suite

(i) Voies vidéo bidirectionnelles entre le Sky Dome de Toronto et le 76 Adelaide. La durée minimale du contrat est de dix ans et les frais de résiliation sont indiqués au paragraphe 21 de l'article 10 du Tarif général.

(1) Installations

(2) Maintenance

(j) Autocommutateur vidéo-basse fréquence pour relier des lignes locales vidéo à des installations vidéo intercirconscriptions. Le contrat est de 5 ans, et les frais de résiliation sont indiqués au paragraphe 21 de l'article 10 du Tarif général.

	Monthly Rate / Tarif mensuel	Service Charge / Frais de service
F9(i)(1)	\$ 2,610.00	-
F9(i)(2)	940.00	-
F9(j)	47.00	-

Continued on page F10 / Suite page F10.

See page 3 for explanation of symbols / Voir liste des symboles page 3.